
Запам’ятай!
ВИД ДІЄПРИСЛІВНИКІВ

незавершена
додаткова дія

НЕДОКОНАНИЙ

що роблячи?                            

осн. дієсл. теп. ч.
(дієсл. у формі 3 ос. множ.     )

+
-учи / -ючи (від І дієвідм.)
-ачи / -ячи (від ІІ дієвідм.)

чита ють       читаючи
леж ать       лежачи

завершена
додаткова дія

ДОКОНАНИЙ

   що зробивши?                            

осн. інф.  -ти

+
-ши (після приголосного)

-вши (після голосного)

принести       принісши
   розказати       розказавши

У кінці дієприслівника пиши літеру И. 


